
Sonövägens samfällighetsförening, Årsmötesprotokoll 2023-06-11 hos Linda Kogler 

1. Mötet öppnades av Linda Kogler. 

2. Mötet biföll att kallelse har skett enligt föreningens stadgar. 

3. Till mötets sekreterare valdes Lisa Nilsson. 

4. Till mötesordförande valdes Linda Kogler.  

5. Till protokolljusterare valdes Kimmo Nenonen och Horst Paulmann. 

6. Styrelsens och revisorernas verksamhetsberättelse presenterades. 

7. Mötet biföll ansvarsfrihet för styrelsen.  

8. Mötet biföll att ersättning till styrelsen behålls oförändrad.  

9. Styrelsen presenterade balans- och resultatrapport för 2022. 

10. Styrelsen föreslår en höjning av vägavgiften pga ökade kostnader, ingen höjning har skett de 

senaste 20-30 åren. Mötet beslutar om en höjning av 15% till nästa år.  

11. Styrelsen förslår att sätta in större delen av föreningens kapital på ett sparkonto för bättre 

ränta. Godkännes av mötet.  

12. Styrelsen presenterade budgeten för 2023 som godkändes av mötet.   

13. Till två styrelseledamöter på två år valdes Linda Kogler och Lisa Nilsson. Till två suppleanter 

på ett år valdes Maria Thelin och Weine Werlevik.  

14. Till två revisorer på ett år valdes Mats Abrahamsson och Magnus Hedberg. Till 

revisorssuppleant på ett år valdes Gabriel Lundin. 

15. Ingen valberedning vald, uppgiften utförs av styrelsen.  

16. IP Only påbörjar snart den sista på återställningen efter fiberdragningen, justera kanter samt 

asfaltera övergångarna i vägen. Många bilar kör för fort, alla uppmanas även att informera 

sina hantverkare och besökare om att hålla ned farten.  

17. Protokollet sätts upp på anslagstavla vid Sonö byväg samt mailas till Östängens vägförening. 

18. Önskar mailadresser till alla medlemmar för framtida utskick för att spara in porto, se 

vägfaktura för mer info. 

19. Mötet avslutades.  

Sekreterare:        

 

Lisa Nilsson             

Justerare: 

 

Kimmo Nenonen   Horst Paulmann 


